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Summary

Marriage is a universal system practiced by all kiradh since the ancient times and in all
societies. This celebration happens in all casethéyparty organization. From the point of view of
form, they are patterns of behavior that tend towsits uniqueness. The celebration of Engagement
Tlemcen incorporates rituals and symbols that erfze individuals. They react emotionally with all
these symbols. It reflects a very popular thougiat ghilosophy of life required.

Keywords: Engagement, Tlemcen, rites

Résumé

Le mariage est un systéme universel, pratigué @ate t’humanité et ce depuis les temps
anciens et dans toutes les sociétés. Cette cé@bpatsse, dans tous les cas par I'organisatidétde
Du point de vue de la forme, ce sont des mode®dgwartement qui tendent & montrer son caractere
exceptionnel.

La célébration des fiancailles & Tlemcen integre riteels et les symboles qui influent sur les
individus. lls réagissent émotionnellement avectoas symboles. Elle traduit toute une pensée et
philosophie populaire qu’exige la vie.

Mots-clés: Fiangailles, Tlemcen, rites
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